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■必修科目List of Required Courses
	學年
Academic Year
學期Semester
科目Course
	第一學年
1st Academic Year
	第二學年
2nd Academic Year
	第三學年
3rd Academic Year
	第四學年
4th Academic Year

	
	上學期
Fall
	下學期
Spring
	上學期
Fall
	下學期
Spring
	上學期
Fall
	下學期
Spring
	上學期
Fall
	下學期
Spring

	必
修
科
目
Required Course
	文化產業理論與政策專題研究(3)
IP001
Cultural Industries: Theories and Policy
	論文寫作與指導(3)
IP007
Introduction to Thesis Writing
	社區族群與地方特色產業專題研究(3)
IP027
Seminar in Community, Ethnics, and  the Sixth Industries
	調查研究(3) 
IP011
Survey Research 
	獨立研究（二）(0)
IP029
Independent Study(II)
	
	
	

	
	
	
	
	質性研究(3)
IP012
Qualitative Research
	
	
	
	

	
	
	
	
	獨立研究（一）(0)
IP028
Independent Study(Ｉ)
	
	
	
	

	學期
學分小計
Credits Each Semester
	3
	3
	3
	3
	0
	0
	0
	0

	備
註
Remarks
	1. 課程名稱後（）內之阿拉伯數字，表示學分數。
The numbers after the parentheses ( ) represents “no. of credits.”
2. 學期學分小計指必修課程部份。
The column entitled as “Credits each semester” refers to credits of required courses.
3. 完成本博士學位學程，除博士論文外，最低畢業學分為24學分，包括必修科目12學分，選修科目12學分。
The threshold of graduation For Ph.D. students, besides completion of doctoral dissertation, shall complete 12 credits required courses and 12 credits selective courses, totally 24 courses or above.
4. 若「調查研究」與「質性研究」均修者，其中3學分為必修學分，另3學分得認列為選修學分。
For those Ph.D. students who take both 6-credit required courses entitled as “Survey Research (IP011)” and “Qualitative Research (IP012), they may be admitted to identify 3-credit required and 3-credit selective courses instead of all compulsory courses.
5.  在外系或外校修習選修科目至多3學分，且應經本學程課程委員會議通過才可選課；若指導教授因博士論文之需要而要求學生在外系或外校選課者，至多可折抵9學分；本學程有開設之課程，除非經本學程課程委員會議通過，不得於外系或外校修課折抵。
Only 3 credits are allowed for those Ph.D. students who want to select out-of-college and out-of-campus courses, and which have to be approved by the academic committee of the DPCICP (Doctoral of Philosophy in Cultural Industries and Cultural Policy). If advisor of doctoral dissertation requests Ph.D. student to take out-of-college and out-of-campus courses in order to enrich his/her knowledge for dissertation, then 9 credits may be identified as required or selective courses. Any out-of-college and out-of-campus courses are not admitted to take and to offset, unless these courses have been approved by the academic committee of the DPCICP.
6. 博士班學生選修碩士在職專班之課程，不列入畢業學分，須填寫「元智大學課程跨學制申請表」。
PhD students taking In-service graduate courses are not allowed to be counted as graduation credits.
Students who would like to apply for Cross-System Courses need to fill in the "Application for Cross-System Courses" form.
7. 入學研究生須依本校學術研究倫理教育課程實施要點規定，於入學第一學期結束前完成學術研究倫理教育課程，最遲須於申請學位口試前補修完成，未完成本課程，不得申請學位口試。
For those graduate students who shall complete Academic Research Ethics Education Course before the end of their first academic semester, they must follow the regulations of Yuan Ze University Academic Research Ethics Education Course Implementation Highlights. The latest deadline for them shall be their course completions and then their applications towards the degree’s oral exam.
8. 其他規定之相關事宜，請參照本院「博士學位學程研究生修業規定」與相關法規辦理。
Please refer to the Doctor of Philosophy Rules for more details.
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■選修科目List of Elective Courses
	類別/組別
Program
	課號
Course Number
	中文課名
Course Name
	英文課名
Course Name
	學分數
Credits

	文化政策 分析
Cultural Policy Analysis
	IP021
	文化資產保護政策專題研究
	Policy on Cultural Properties Protection
	3

	
	IP032
	文化治理與政策專題研究
	Seminar in Cultural Governance and Policy
	3

	多元文化研究
Multi-Cultural Studies
	IP022
	日本文化與創意產業專題研究
	Seminar in Japan Culture and Creative Industries
	3

	
	IP030
	歐美文化與創意產業專題研究
	Seminar in Europe Culture and Creative Industries
	3

	
	IP033
	文化研究專題
	Seminar in Cultural Studies
	3

	文化產業管理
Cultural Industries Management
	IP003
	數位科技與文化產業專題研究
	Digital Technology and Cultural Industries
	3

	
	IP031
	文化產業經營專題研究
	Seminar in Management of  Cultural Industries
	3

	藝術專業知能
Arts Professional Expertise
	IP034
	藝術節慶與創意城市專題研究
	Seminar in Art Festival and Creative City
	3

	
	IP035
	藝文組織管理專題研究
	Seminar in Arts Organization
	3

	備註
Remarks
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